
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 4.3.2025 

 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 6 poslanci. Bc. Jana Molčanová sa ospravedlnila z rodinných 

dôvodov.   Starostka oboznámila poslancov s programom rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke 

a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia programu. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne 

doplnenia. Starostka navrhla do programu doplniť bod Vstup do MAS Stredný Gemer - 

prerokovanie. Poslanci s doplnením programu súhlasili. Tento bod bude pod doplnený číslom 14. 

Diskusia bude pod bodom č. 15 a záver pod bodom 16. Program rokovania poslanci s jeho doplnením 

jednohlasne schválili .  

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadania OZ 
4. VZN č. 1/2025 o určení výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou Rejdová - 

schválenie 
5. Správa o výsledku kontroly zostavenia rozpočtu na rok 2025 v obci Rejdová – hlavná kontrolórka 
6. Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024 – hlavná kontrolórka 
7. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2024 – hlavná kontrolórka 
8. Čerpanie výdavkov z rezervného fondu obce – schválenie 
9. Informácia o prebiehajúcich prácach na projekte „Obnova obecného úradu a kultúrneho domu 

v obci Rejdová“ 
10. Informácia o súdnom spore – Obec Rejdová – Ing. Rastislav Virgala 
11. Informácia o terénnej sociálnej práci v obci  
12. Informácia o schválenom projekte na cezhraničnú spoluprácu INTEREG 
13. Schválenie rozšírenia spoločného obecného úradu 
14. Vstup do MAS Stredný Gemer - prerokovanie 
15. Diskusia  
16. Záver 
Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



 

2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Ing. E.Volfová, Mgr. J.Mihóková 

Návrhová komisia : Mgr. J.Polomská, M.Dovalovský 

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. K uzneseniam, ktoré boli 

prijaté skonštatovala, že sú splnené, resp. sa priebežne plnia. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na 

vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

4.VZN č. 1/2025 o určení výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou 

Rejdová - schválenie 

 

JUDr. Jurčová pripravila pre obec návrh VZN , ktoré pojednáva o určení výšky príspevkov v materskej 

škole a školských zariadeniach zriadených obcou Rejdová. Uvedené VZN bolo vyvesené po dobu 15 

dní na vývesnej tabuli OcÚ a internetovej stránke obce. Žiadne pripomienky zo strany občanov vznesené 

neboli.  

 
 
 
 
 



Poslanci po prerokovaní Schválili VZN č. 1/2025 o určení výšky príspevku v MŠ a školských 

zariadeniach zriadených obcou Rejdová s účinnosťou 15-tym dňom od vyvesenia. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5.Správa o výsledku kontroly zostavenia rozpočtu na rok 2025 v obci Rejdová – hlavná 

kontrolórka 
 

HK obce PHDr.Eva Mihóková predložila poslancom na prerokovanie správu o výsledku kontroly, ktorá 

bola zameraná na zostavenie rozpočtu obce na rok 2025. V správe HK konštatuje, že obec zostavila 

rozpočet v zmysle príslušných zákonov a v rámci finančnej kontroly neboli zistené nezrovnalosti. 

Rozpočet bol pred jeho schvaľovaním zverejnený v zmysle zákona. Kontrolou neboli zistené 

nezrovnalosti. Poslanci nemali žiadne doplnenia a Správu o výsledku kontroly zostavenia 

rozpočtu na rok 2025 v obci Rejdová zobrali na vedomie. 

 
Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

6.Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024 – hlavná 

kontrolórka 
 

HK obce predložila poslancom OZ na prerokovanie správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku 

obce za rok 2024. V správe HK konštatuje, že obec v roku 2024 neuskutočnila žiaden prevod majetku 

obce, ktorého hodnota prevýšila 20.000 €. Poslanci nemali k predloženej správe žiadne doplňujúce 

otázky a Správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024 zobrali na 

vedomie.  

 
Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 



7.Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2024 – hlavná 

kontrolórka 
 

HK obce predložila poslancom OZ na prejednanie Správu o kontrolnej činnosti za celý rok 2024. 

V správe HK zhrnula celoročné kontroly, ktoré realizovala. Kontroly boli priebežne prejednávané na 

zasadaniach OZ. HK zároveň v správe skonštatovala, že obec neprijala žiadne oznámenie v zmysle 

zákona č. 307/2014 Zb. a zákona č. 54/2019 Zb. Poslanci po prerokovaní zobrali Správu o kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

8.Čerpanie výdavkov z rezervného fondu obce – schválenie 
 

Starostka obce informovala poslancov OZ, že v januári 2025 začali stavebné práce na projekte „Obnova 

obecného úradu a kultúrneho domu v obci Rejdová. Slovenská inovačná a energetická agentúra poskytla 

obci dotáciu vo výške 387 654,77 €. V súvislosti s realizáciou projektu je nutné spolufinancovať projekt 

aj z vlastných finančných prostriedkov, hlavne výdavky, ktoré sú nad rámec schváleného investičného 

projektu z dôvodu ich neoprávnenosti, výdavky, ktoré neboli zahrnuté v rozpočte, ale aj výdavky, ktoré 

majú priamu nadväznosť a je potrebné ich zrealizovať pri tak rozsiahlej rekonštrukcii – modernizácia 

elektroinštalácie, zvýšenie sadzby DPH o 3 %  a iné, ktoré vyvstávajú v priebehu rekonštrukcie. V 

rezervnom fonde obce je k 31.12.2024 zostatok finančných prostriedkov vo výške 56 266,65 €. 

Navrhujeme celý tento zostatok rezervného fondu schváliť na spolufinancovanie daného projektu. 

Starostka zároveň predbežne vyčíslila výšku výdavkov, ktoré bude potrebné uhradiť z vlastných zdrojov. 

Zároveň poznamenala, že na výdavky v súvislosti s modernizáciou elektroinštalácie je možné podať 

žiadosť o finančný príspevok cez MF SR – dotácia na individuálne potreby obcí. Starostka informovala, 

že má rozpracovanú žiadosť, ktorú plánuje podať. Zároveň by mala výjsť výzva na obnovu majetku 

obce aj cez okresné úrady, do ktorej je možné sa taktiež zapojiť. Starostka informovala, že urobí všetko 

pre to, aby sa vlastné výdavky obce znížili na najnižšiu možnú mieru. Starostka zároveň informovala, 

že obci bola uhradená prvá žiadosť o platbu a boli jej zrefundované výdavky na vypracovanie 

projektovej dokumentácie a energetického certifikátu. Jedná sa o sumu necelých 10.000 €. Tieto 

finančné prostriedky môžu byť taktiež použité na dofinancovanie projektu. Poslanci schválili čerpanie 

výdavkov z rezervného fondu obce na kapitálové výdavky na spolufinancovanie projektu „Obnova 

obecného úradu a kultúrneho domu v obci Rejdová“ vo výške 56.266,65 €. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 

 

 



9.Informácia o prebiehajúcich prácach na projekte „Obnova obecného úradu 

a kultúrneho domu v obci Rejdová“ 
 

 

Starostka informovala poslancov , že v priebehu mesiaca január-február boli na prebiehajúcom projekte 

zrealizované nasledovné práce  : zateplenie stropu suterénu, zateplenie povaly, časť vnútorných omietok, 

výmena okien a kazetový strop v sále KD. Zrealizovaná bola aj kompletná rekonštrukcia 

elektroinštalácie. Práce prebiehajú za kontroly stavebného dozoru . Podaná bola aj druhá žiadosť 

o platbu, ktorá sa týka už zrealizovaných stavebných prác. Žiadosť o platbu prešla administratívnou 

kontrolou a obec čaká na platbu, ktorú následne uhradí dodávateľovi. Starostka zároveň informovala 

poslancov o prácach, ktoré sa priebežne vykonávajú z vlastných zdrojov a vlastnými zamestnancami 

a pracovníkmi aktivačnej činnosti. Vymenené boli všetky zárubne a dvere na chodbe I.poschodia, 

maľujú sa všetky kancelárie, ktoré sa následne upratujú. Priestory sa priebežne kompletizujú tak, aby 

nedošlo k obmedzeniam činnosti úradu pre občanov obce. Poslanci sa priklonili k názoru, že práce je 

potrebné previesť tak ako to rieši projekt a zároveň zrealizovať aj práce nad rámec projektu, v prípade , 

že prispejú ku jeho kvalite, čo v konečnom výsledku prinesie efekt pre našich občanov i návštevníkov 

v budúcnosti.   Budova bude kompletne opravená a predpokladáme, že najbližšie roky sa do nej nebude 

investovať a bude slúžiť ďalšie desiatky rokov. Starostka tiež podotkla, že v prípade nedostatku 

vlastných financií bude potrebné pristúpiť k úveru, čo poslanci zobrali zatiaľ na vedomie. Starostka 

zároveň požiadala poslancov, aby sa po skončení zasadania OZ oboznámili s prevedenými prácami 

osobne na mieste.  Poslanci zobrali informáciu o prebiehajúcich prácach na projekte „Obnova 

obecného úradu a kultúrneho domu v obci Rejdová“ na vedomie.  
 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

10.Informácia o súdnom spore – Obec Rejdová – Ing. Rastislav Virgala 
 

Starostka obce informovala poslancov, že Obec Rejdová obdržala Rozsudok Krajského súdu 

v Košiciach č. 3Co/182/2023-203,IČS: 7822201637, ohľadom súdneho sporu s Ing. Rastislavom 

Virgalom, bytom Dobšiná vo veci určenia neplatnosti právneho úkonu -  odstúpenia do kúpnej zmluvy 

č. 22/2019. Krajský súd potvrdil rozsudok Okresného súdu Rožňava bez možnosti ďalšieho odvolania. 

Krajský súd zároveň priznal žalobcovi nárok na náhradu trov odvolacieho konania v plnom rozsahu. 

Uvedeným rozsudkom je súdny spor ukončený v prospech Obce Rejdová. Poslanci zobrali informáciu 

o Rozsudku Krajského súdu v Košiciach č. 3Co/182/2023-203,IČS: 7822201637 vo veci súdneho sporu 

žalobcu Ing. Rastislava Virgalu voči Obci Rejdová zo dňa 12.12.2024 na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 



 

11.Informácia o terénnej sociálnej práci v obci  

 

Starostka obce informovala poslancov, že ukončila pracovný pomer dohodou s terénnou 

sociálnou pracovníčkou Mgr. Ivetou Polákovou. P. Poláková si našla prácu bližšie k jej bydlisku 

a požiadala o ukončenie prac.pomeru. Na základe uvedeného bolo vyhlásené nové výberové 

konanie, ktoré sa konalo dňa 25.2.2025 za prítomnosti zástupcu MPSVaR ako aj Úradu 

splnomocnenca vlády pre rómske komunity. Do VK sa prihlásil len 1 uchádzač, ktorý spĺňal 

požadované vzdelanie a bol navrhnutý na prijatie do pracovného pomeru. Výberové konanie 

bolo zaslané na schválenie MPSVaR a dňa  4.3.2025 obec obdržala odpoveď o jeho schválení. 

Pracovná zmluva bude uzatvorená od 10.3.2025. Poslanci zobrali informáciu na vedomie.  
 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

12.Informácia o schválenom projekte na cezhraničnú spoluprácu INTEREG 

 

Starostka obce informovala poslancov, že obci bol schválený finančný príspevok na 

cezhraničnú spoluprácu medzi Slovenskom a Maďarskom cez program INTEREG vo výške 

13.215 €. Tento projekt zahŕňa aktivity , ktoré budú realizované prevažne počas GFF Rejdová 

2025 a budú na nich zúčastnení hostia z družobného mesta Sajobábony. Aktivity sú 

naplánované tak, aby prispeli k posilňovaniu a upevňovaniu vzájomných vzťahov medzi oboma 

partnermi a zároveň dodržali programové prvky INTEREG-u. Z dotácie je možné uhradiť 

všetky výdavky týkajúce sa naplánovaných aktivít i súvisiacich činností. K vyúčtovaniu dotácie 

sa predkladajú len prezenčné listiny účastníkov podujatia a fotodokumentácia.  

Starostka zároveň informovala poslancov OZ o milom prekvapení zo strany družobného mesta 

Sajobábony. Dňa 11.2.2025 navštívili našu obec poslanci OZ zo Sajobábony s primátorom 

mesta a prišli si osobne pripomenúť 20-te výročie podpísania partnerskej dohody medzi našimi 

samosprávami. Dohoda bola podpísaná 11.2.2005. Zástupcovia mesta priniesli na stretnutie, 

ktoré nebolo plánované krásnu tortu a pre starostku obce kyticu. Starostka poznamenala, že po 

úvodnom strese a nečakanom prekvapení sa zástupcovia oboch samospráv veľmi vrúcne 

porozprávali pri priateľskom posedení. Aj tento skutok je príkladom našej krásnej a dlhoročnej 

spolupráce.  

Poslanci zobrali na vedomie informáciu o schválenom projekte cezhraničnej spolupráce cez 

program INTEREG vo výške 13.215 € a družobnej návšteve zo Sajobábony pri príležitosti 20-

teho výročia podpísania partnerskej dohody.  

 
Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



 

13.Schválenie rozšírenia spoločného obecného úradu 

 

 

Starostka obce informovala poslancov, že Zmluvami o zriadení spoločného obecného úradu zo 

dňa 23.12.2024 bol zriadený spoločný obecný úrad so sídlom v obci Gemerská Poloma na 

úsekoch: 

1. preneseného výkonu štátnej správy – stavebný poriadok, doprava a životné prostredie 

2. originálnej pôsobnosti – právne služby, pohrebníctvo, vymáhanie pohľadávok, 

rozpočtovníctvo, výkazníctvo a účtovníctvom (ekonomika) a koordinátor pre podporné 

služby v oblasti konceptu rozvoja inteligentných miest a regiónov.  

Poslanci touto informáciou už disponujú a na predchádzajúcom zasadaní OZ schválili vstúpenie 

našej obce do uvedeného úradu na úseku pohrebníctva, právnych služieb a vymáhania 

daňových nedoplatkov. 

 

O vstup do spoločného obecného úradu požiadali v priebehu mesiacov január-február 

2025 aj ďalšie obce, a to Kováčová, Krásnohorská Dlhá Lúka a Silica. Pristúpenie ďalších obcí 

musí byť v súlade s § 20a Zákona o obecnom zriadení a v súlade so zmluvou o zriadení 

spoločného obecného úradu schválené nie len pristupujúcimi obcami,  ale aj obcami už 

tvoriacimi spoločný obecný úrad. Z uvedeného dôvodu starostka obce predložila poslancom 

OZ na schválenie pristúpenie uvedených obcí do SOcÚ.  

 

Poslanci Obecného zastupiteľstva v obci Rejdová po prerokovaní a v súlade s § 20a zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., : 

 

A/ zobrali na vedomie 

informáciu starostky obce o záujme obcí Kováčová, Krásnohorská Dlhá Lúka a Silica o 

rozšírenie spoločného obecného úradu pod Centrom zdieľaných služieb v obci Gemerská 

Poloma  

B/ schvaľujú: 

1. vstúpenie obce Kováčová do Spoločného obecného úradu so sídlom v obci Gemerská 

Poloma na úseku originálnej pôsobnosti v oblasti právnych služieb, 

 

2. vstúpenie obce Krásnohorská Dlhá Lúka do Spoločného obecného úradu so sídlom 

v obci Gemerská Poloma na úseku originálnej pôsobnosti v oblasti pohrebníctva, 

 

3. vstúpenie obce Silica do Spoločného obecného úradu so sídlom v obci Gemerská Poloma 

na úseku originálnej pôsobnosti v oblastiach: 

- pohrebníctvo, 

- právne služby, 

- správa pohľadávok;  

 

 

 



 

C/ žiadajú 

starostku obce o zabezpečenie uzatvorenia zmluvy o pristúpení obcí, resp. dodatkov k zmluvám 

o zriadení spoločného obecného úradu so sídlom v obci Gemerská Poloma v súlade so 

schvaľovacou časťou uznesenia, 

 

 
Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

14.Vstup do MAS Stredný Gemer - prerokovanie 
 

Starostka obce informovala poslancov OZ, že na zasadaní spoločného obecného úradu Dobšiná 

v mesiaci január 2025 bol starostom obcí predostretý návrh na možnú spoluprácu a vstup do verejno-

súkromného partnerstva Stredný Gemer so sídlom Lubeník. Táto organizácia pracuje na súkromno-

verejnom partnerstve , má štatút miestnej akčnej skupiny a ponúka obciam túto formu spolupráce. 

Cieľom je rozvoj regiónov , podpora malých projektov, prezentácia miest a obcí za účelom hlavne 

rozvoja cestovného ruchu. V súčasnosti má táto MAS 83 členov a zahŕňa 4 mikroregióny. Pracuje od 

roku 2004.  Výška členského príspevku je v súčasnosti 1 € na občana ročne. Starostka podotkla, že obec 

Rejdová nie je členom žiadnej miestnej akčnej skupiny a určite by to bolo pre obec prínosom, nakoľko 

by sa mohla zapájať do rôznych projektov, ktoré sú vyhlasované práve pre miestne akčné skupiny.  

Ing. Eva Volfová , ktorá sa v tejto problematike pohybuje poznamenala, že na úrovni okresu Rožňava 

pracujú 2 MAS-ky -Kras a Gemer. Tieto MAS-ky majú schválený riadiaci výbor , stanovy a pracujú na 

základe presne určených pravidiel. Jednotlivé ministerstvá vyhlasujú projektové zámery čisto pre MAS-

ky. Zhodnotila, že pristúpenie obce do MAS-ky by bolo určite výhodou. Má informácie, že obce, ktoré 

sú členmi MAS-ky už reálne čerpajú finančné prostriedky, ktoré im boli schválené. 

Starostka poznamenala, že všetci členovia MAS musia byť prepojení aj územne, t.j. katastrálnymi 

územiami. Naša obec môže byť prepojená smerom na Slavošovce a Čiernu Lehotu, resp. Muránsku 

Zdychavu . Oslovené boli všetky obce Mikroregiónu Dobšiná a v súčasnosti prebiehajú rokovania na 

jednotlivých zastupiteľstvách a je na rozhodnutí každej obce , či do MAS pristúpi. Poslanci sa zhodli, 

že členstvo v MAS by bolo pre našu obec prínosom.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Rejdová poverilo štatutára obce Rejdová, Mgr. Slávku Krišťákovú  na 

zastupovanie vo veci komunikácie a vstupu obce Rejdová  do verejno-súkromného partnerstva Stredný 

Gemer so sídlom 049 18 Lubeník 222 pre Programové obdobie 2021-2027.  

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 6 

Za :6 /     M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing. M.Ambruž, JUDr. O.Hric, Ing. E.Volfová, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



 

15.Diskusia  
 

V diskusii starostka obce informovala poslancov o nasledovných činnostiach – 

➢ realizácia rekonštrukcie vodovodu, na ktorú obec získala finančný príspevok z PPA bude začatá 

začiatkom mesiaca apríl a ukončená musí byť najneskôr do 15.6.2025. Prinesie to určité 

obmedzenia dopravy smerom ku škole a cintorínu. Obchádzky budú vyznačené dopravnými 

značkami a občania budú o rekonštrukcii informovaní miestnym rozhlasom. 

➢ Na základe vstupu obce Rejdová do dlhopisového programu VVS a.s. starostka informovala 

poslancov, že obec obdržala prvé výnosy z dlhopisov vo výške 2.918 €. Z uvedenej sumy musí 

obec odviesť 19 % daň 

➢ Na základe vstupu do SOcÚ Gemerská Poloma na úseku vymáhania pohľadávok starostka 

informovala poslancov, že zorganizovala pracovné stretnutie s pracovníčkou na danom úseku. 

Obec Rejdová požiadala o začatie vymáhania pohľadávok na miestnom poplatku za komunálne 

odpady. Pracovníčke boli odovzdané všetky podklady k začatiu tejto agendy. 

➢ Starostka poznamenala, že osadenie spomaľovacích retardérov na cestu okolo Domu seniorov 

bude zrealizované v nasledujúcich týždňoch 

➢ Informovala aj o vzniknutom probléme s finančným vyúčtovaním činnosti spoločného 

školského úradu za rok 2024. Veľké výhrady mala obec Gemerská Poloma, ktorá nevidí 

v danom úrade žiaden prínos a požiadala o ukončenie zmluvy. Ostatné obce sa k názoru činnosti 

školského úradu priklonili a na spoločnom stretnutí zhodnotili, že činnosť je pre obce 

nepostačujúca. Školský úrad v Dobšinej vykonáva väčšinu agendy pre Mesto Dobšiná. 

Riaditelia škôl sa skôr obracajú na školský úrad v meste Rožňava a tiež na Regionálny úrad 

školskej správy v Košiciach. Starostka poznamenala, že postupom času stratil tento úrad pre 

obce význam a uvažuje taktiež o odstúpení od zmluvy, ktoré musí samozrejme schváliť OZ. 

K tomuto problému sa vrátime na ďalších zasadaniach OZ. 

Do diskusie sa zapojil aj poslanec Ing. Matej Ambruž, ktorý vyjadril nespokojnosť s voľne sa 

pohybujúcimi  psami. Túlavé psy pobehujú po obci a znepríjemňujú tým život našim občanom. 

Poznamenal, že je potrebné upozorniť na to občanov obce v miestnom rozhlase, resp. vyrubovať pokuty. 

 

16.Záver 

V závere sa starostka poďakovala prítomným za účasť a požiadala poslancov, aby si osobne prezreli 

prebiehajúcu rekonštrukciu obecného úradu a kultúrneho domu.  

 

V Rejdovej, 5.3.2025 

 

Zapisovateľ : I.Kolářová .......................... 

Overovatelia zápisnice : Ing. Eva Volfová ........................... 

   Mgr. Jana Mihóková ..................... 

 

       Mgr. Slávka Krišťáková, starostka obce 


